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بازار جنوب - رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس گفت: دوران درب های بسته به روی 
شهروندان حق طلب، عدالت خواه و دغدغه دار برای پیشرفت از محله تا شهرشان تمام شده است.

احمد کناری نژاد افزود: خداوند توفیق پیروزی انقلاب اسلامی را نصیب ملت ایران کرد، تا این حرکت عظیم و نهضت 
تاریخ ساز، به دست ملت ایران و با رهبری امام راحل انجام گیرد و نظام مقدس اسلامی تشکیل و حرکت ملت ایران 

به سمت خدا، به سمت اهداف الهی و به سمت ارزش های الهی آغار شود.
وی اظهار کرد: نقش و جایگاه مردم در نظام های مدیریتی، به ویژه در نظام مدیریت شهری تغییر کرده است، با گذشت 
بیش از چهل سال از انقلاب، بایستی باور کنیم که کارها را به مردم بسپاریم چرا که مردم بهتر از هر مدیری نیازها و 

خواسته های محله و منطقه را تشخیص می دهند.
این عضو شورای اسلامی شهر بندرعباس خاطرنشان کرد: دوران درب های بسته به روی شهروندان حق طلب، عدالت 
خواه و دغدغه دار برای پیشرفت از محله تا شهرشان تمام شده و دوران امید آفرینی، تلاش، همت مضاعف و دوران 
برداشتن چوب ها از لای چرخ ماشین خدمت و مانع زدایی واقعی در چارچوب قانون بدون هیچ درنگی آغاز شده است.

وی ادامه داد: بایستی صدای مردم و چرخ های حرکت پیشرفت در شهر بیش از پیش شنیده شود، گام دوم انقلاب یعنی 
تکریم و تعظیم ملت ایران، توصیف انقلاب اسلامی به عنوان یک نهضت بزرگ دینی،انقلابی ماندن،ایجاد تمدن نوین 

اسلامی، باور عمیق به انقلاب و انقلابی گری، نگاه خوش بینانه به آینده و اعتقاد به اصل است.
کناری نژاد تصریح کرد: نشست هایی که تحت عنوان پای حرف مردم شنبه های هرهفته در مساجد شهر بندرعباس و 
با هدف احصای اولویت ها و معضلات محلات مختلف، پیگیری در جهت رفع آن ها و بهره گیری از نظرات و دیدگاه 
های مردمی با حضور اعضای محترم شورا، مسئولان و مدیران شهرداری بندرعباس و با اولویت محلات محروم و 
بافت فرسوده برگزار می شود، کوششی است در راستای تقویت مشارکت های مردمی در مدیریت شهری و  دارای 

تقویت پیوند بین مردم و مسئولان.
وی در پایان عنوان کرد: امید است که این نشست ها با تداوم حضور مسئولان در کنار مردمی که بنا به تعبیر بنیان 
گذار کبیر انقلاب حضرت امام خمینی)ره( ولی نعمتند در راستای رفع مشکلات و ارتقای توسعه ی محله ای با بهره 

گیری از ظرفیت های مردمی موثر واقع شود.

رئیس کمیسیون خدمات شهری شورای اسلامی شهر بندرعباس:

مردم بهتر از مدیران، نیازهای محله 
و منطقه را می دانند

دبیر کل اتاق بازرگانی هرمزگان گفت: در ادامه 
بازرگانی  اتاق  المنفعه  عام  خدمات  و  ها  کمک 
بار  این  استان  دیده  آسیب  مناطق  به  هرمزگان 
مناطق  مردم  کمک  به  هرمزگان  بازرگانی  اتاق 

سیل زده میناب و رودان شتافت.
اظهار داشت:  محموله کمک های  پیام رضایی 
غیر نقدی اتاق بازرگانی هرمزگان به زودی روانه 

مناطق سیل زده میناب و رودان می شود.
رضایی اظهار داشت: این کمک ها شامل 2 هزار 
میلیارد   4 بر  بالغ  اعتباری  با  که  است  پتو  تخته 
ریال به مناطق سیل زده رودان و میناب ارسال 

می گردد. وی بیان داشت: هیات نمایندگان اتاق 
بازرگانی هرمزگان در دور نهم حساسیت ویژه ای 
در مباحث اجتماعی و خدمات عام المنفعه دارند و 

همیشه در کنار مردم هستند.
میلیارد   30 از  بیش  کمک  داد:  ادامه  رضایی 
تومانی اتاق بازرگانی هرمزگان به مراکز درمانی 
در  مدرسه   15 ساخت  کرونا،  مبحث  در  استان 
به  کمک  و  هرمزگان  استان  مختلف  مناطق 
مناطق سیل زده رودان و میناب از جمله خدماتی 
بوده که توسط اتاق بازرگانی هرمزگان و  فعالان 

اقتصادی به مردم استان ارائه شده است.

قرض  تسهیلات  اعطای  از  بستک  شهرستان  گاز  اداره  رئیس 
امام  امداد  کمیته  مددجویان  به  گاز  رایگان  اشتراک  و  الحسنه 

خمینی)ره( در این شهرستان، خبرداد.
 به گزارش بازار جنوب، عبدالرحمن خفته دل، رئیس اداره گاز 
راستای  در  بیشتر  تعامل  افزایش  هدف  با  بستک   شهرستان 
ارائه خدمات مطلوب و استمرار بهره مندی خانواده های نیازمند 
کمیته امداد امام خمینی )ره( از انشعاب گاز رایگان با رئیس  این 
نهاد خدمت رسان شهرستان بستک در بهمن ماه سال جاری  

دیدار و گفتگو کرد.
پرداخت  در  تعامل  و  همکاری  هدف  با  دیدار  این  افزود:  وی 
گاز  کشی  لوله  تومانی  میلیون   10 الحسنه  قرض  تسهیلات 
خانگی از سوی شرکت گاز هرمزگان و پرداخت وام بلاعوض از 
سوی کمیته امداد امام خمینی )ره(  شهرستان به منظور کمک 
به مددجویان این نهاد در اجرای لوله کشی گاز خانگی صورت 

گرفته است. خفته دل عنوان کرد: تمامی مددجویان کمیته امداد 
شهرستان براساس بند د تبصره قانون بودجه سال ۹4 در جهت 
حمایت از قشر آسیب پذیر مددجویان کمیته امداد و بهزیستی 
از پرداخت حق انشعاب گاز معاف هستند و همچنین مددجویان 
می توانند به منظور اجرای لوله کشی گاز خانگی با مراجعه به 
اداره گاز شهرستان از مزایای وام قرض الحسنه به مبلغ یکصد 

میلیون ریال بهره مند گردند.
ادامه  در  نیز  شهرستان  امداد  کمیته  رئیس  زاده،  رستمی  جواد 
اظهار کرد: تامین گاز خانگی یکی از نیازهای اساسی خانوارهای 
نیازمند کمیته امداد است که این نهاد براساس وظیفه حمایتی 
خود، نیازهای مددجویان تحت حمایت خود را در زمینه گازکشی 
منازل مورد دقت قرار داده و با استفاده از امکانات بودجه ای و 
کمکهای مردمی و غیره با تمام توان در راستای رفع این نیاز 

تلاش نموده است.

و  محرومیت  گستردگی  به  توجه  با  کرد:  خاطرنشان  وی 
محدودیت منابع، فاصله زیادی تا رفع نیاز کامل این بخش از 

مددجویان وجود دارد.
گفتنی است در پایان دو طرف با تاکید بر همکاری همه جانبه 
این  که  کردند  امیدواری  ابراز  تسهیلات  اعطای  راستای  در 
همکاری ها در جهت ایجاد توانمند سازی خانواده های نیازمند 

در خصوص استفاده از این نعمت خدادای، ادامه پیدا کند.

کمک 4 میلیارد ریالی اتاق بازرگانی هرمزگان به 
مناطق سیل زده استان

آزادسازی حریم سواحل در استان

 آغاز شـد

 75 پروژه فضای آموزشی در دهه فجرسالجاری

 در استان به بهره برداری می رسد

درخشش دستاوردهای جهادگران پالایشگاه 

ستاره خلیج فارس در صنعت نفت کشور

جشنواره فیلم فجر در بندرعباس با رعایت 

پروتکل های بهداشتی آغاز بکار کرد

توسعه آموزش های مهارتی را با جدیت 

دنبال می کنیم

نخستین جشنواره فیلم ١٠5 ثانیه ای 
گامبرون شهر برگزار می شود

١٠ پروژه آبرسانی در هرمزگان 
کلنگ زنی و بهره برداری می شود

همزمان با دهه فجر؛مریم پاسالار عنوان كرد:

2 3

رئیس اداره گاز شهرستان بستک:

تسهیلات قرض الحسنه و اشتراک رایگان گاز به مددجویان 

کمیته امداد امام خمینی)ره( شهرستان بستک، اعطا می شود

بهره برداری از ١۴ طرح درحوزه دریایی و بندری هرمزگان
همزمان با دهه مبارک فجر؛
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با حضور استاندار هرمزگان صورت گرفت؛

مردم باید از مزارع پرورش 
میگو سهم داشته باشند

استاندار هرمزگان یکی از رویکردهای اصلی دولت را 
واگذاری مالکیت اراضی پرورش میگو به مردم عنوان 
سهم  میگو  پرورش  مزارع  از  باید  مردم  گفت:  و  کرد 

داشته باشند.
مهدی دوستی استاندار هرمزگان در حاشیه آئین بهره 
در  شیلاتی  پروژه  دو  اجرایی  عملیات  آغاز  و  برداری 
احداث  مزایای  از  را  ملاحظه  قابل  آوری  ارز  جاسک، 
افزایش  کرد:  اظهار  و  برشمرد  میگو  پرورش  مزارع 
عنوان  به  ما  دغدغه  و  درخواست  مهمترین  بهره وری 
بخش دولتی است که لازمه اصلی آن برق رسانی به 

مزارع است.
وی افزود: در سفر رئیس جمهور به استان هرمزگان، 
اعتبار ویژه ای برای برق رسانی به مزارع پرورش میگو 
منظور  به  لازم  پیگیری  مبنا  همین  بر  که  شد  دیده 
کار  دستور  در  مزارع  به  رسانی  برق  اعتبار  تخصیص 

قرار دارد.
استاندار هرمزگان یکی از رویکردهای اصلی دولت را 
واگذاری مالکیت اراضی پرورش میگو به مردم عنوان 
سهم  میگو  پرورش  مزارع  از  باید  مردم  گفت:  و  کرد 
داشته باشند و هر جا مردم در پروژه ها حضور داشته 
باشند، دولت حمایت لازم را برای ایجاد زیرساخت ها 

انجام خواهد داد.
آبزیان  تولید  زنجیره  تکمیل  بر ضرورت  تاکید  با  وی 
یکی  را  میگو  لارو  تکثیر  مراکز  کشور،  و  استان  در 
اظهار  و  برشمرد  آبزیان  تولید  اصلی  های  زنجیره  از 
تولید  نخستین  آینده  سال  فروردین  کرد  امیدواری 
جاسک  هوشدان  روستای  در  میگو  لارو  تکثیر  مرکز 

وارد بازار شود.
با  فجر  مبارک  دهه  روز  ششمین  با  همزمان  و  امروز 
شهرک  اجرایی  عملیات  هرمزگان،  استاندار  حضور 
شیلاتی سدیچ در شهرستان جاسک با سرمایه گذاری 
تکثیر  مرکز  و  آغاز  ریال  100میلیارد  و  هزار  هفت 
با سرمایه گذاری  نیز  ر وستای خوشتان  در  میگو  لارو 

100میلیارد ریال به بهره برداری رسید.

به مناسبت دهه مبارک فجر:

افتتاح پنج پروژه شیلاتی با 
اعتباری بالغ بر 72 میلیارد 

تومان

برداری  بهره  افتتاح و  از   مدیر کل شیلات هرمزگان 
با  فجر  مبارک  دهه  مناسبت  به  شیلاتی  پروژه  پنج 

اعتباری بالغ بر 72 میلیارد تومان خبر داد.
برنامه های  و  ها  یادواره  برگزاری  دریایی  عبدالرسول 
دهه مبارک فجر را باعث تداوم حرکت انقلاب اسلامی 
دانست و گفت: این ایام برای ملت ایران همواره پر خیر 
و برکت بوده و تقدیم این 5 پروژه  شیلاتی نشان از 

اهمیت این مهم دارد.
وی  تصریح کرد: از این میزان دو پروژه در شهرستان 
سیریک، یک پروژه در شهرستان جاسک،یک پروژه در 
شهرستان بندرعباس و یک پروژه شیلاتی دیگر نیز در 
شهرستان قشم به بهره برداری می رسد که مجموعا 

برای 36۹ نفر در سطح استان اشتغال ایجاد میکند.
میگو  تکثیر  مرکز  افتتاح  هرمزگان  شیلات  کل  مدیر 
واقع در شهرستان سیرک با 15 نفر اشتغال زایی و با 
20 میلیارد تومان اعتبار هزینه شده ،افتتاح مرکز تکثیر 
میگو در شهرستان جاسک با 15 نفر اشتغال زایی  و 
پروژه  افتتاج   ، اعتبار هزینه شده  تومان  میلیارد  با 10 
پرورش ماهی در قفس با 8 نفر اشتغال زایی و با 10 
میلیارد تومان اعتبار هزینه شده در شهرستان سیریک، 
افتتاج پروژه مرکز تکثیر و پرورش ماهیان زینتی با 4 
انجام  هزینه  تومان  میلیون  و 600  زایی   اشتغال  نفر 
شده و افتتاح فاز اول بندرصیادی رمچاه با 32 میلیارد 
تومان اعتبار هزینه شده را مشروح پروژه های افتتاحی 

شیلات هرمزگان در دهه فجر سال 1400 خواند.

 استاندار هرمزگان از آغاز آزادسازی حریم سواحل در استان هرمزگان خبر داد و گفت: 
ایران،  بنا به دستور حضرت آیت الله دکتر رئیسی، ریاست محترم جمهوری اسلامی 

آزادسازی حریم سواحل در استان هرمزگان با جدیت دنبال می شود.
مهندس مهدی دوستی در حاشیه آغاز آزادسازی حریم سواحل استان هرمزگان، عنوان 
و  دریاها  رودخانه ها،  حریم  آزادسازی  بر  مبنی  جمهور  رئیس  دستور  به  عطف  کرد: 
خوریات به نفع مردم، ما در این بخش یک سازه داشتیم که در حریم خوریات واقع 

و احداث شده بود. 
به  و  شد  تخریب  غیرمجاز  سازه  این  متولی  دستگاه های  همکاری  با  افزود:  وی 
دستگاه هایی که سازه غیرمجاز در حریم دریا و خوریات دارند توصیه می کنم عملیات 

تخریب آن را آغاز کنند.
استاندار هرمزگان گفت: چون این مسئله اراده دولت است و ما بر همین اساس و برای 

تحقق وعده دولت به نفع مردم اقدام خواهیم کرد.
با حضور میدانی مهندس مهدی دوستی استاندار هرمزگان و جمعی از مسئولان، مرحله 
نخست آزادسازی سواحل و رعایت حریم 60 متری در بخشی از ساحل بندرعباس آغاز 

و دیواره غیرمجاز احداث شده در این ساحل تخریب شد.
این دیواره بخشی از کمپ اسکان گردشگری بندرعباس در ساحل شرقی این شهر و 

به وسعت 6 هکتار بود که با دستور استاندار هرمزگان در راستای آزادسازی سواحل و 
رعایت حریم 60 متری تخریب شد.

تحقق وعده رئیس جمهور در هرمزگان

و  گذاری  سرمایه  سازمان  عمومی  روابط  از  نقل  به  جنوب،  بازار  گزارش  به 
سی  و  و  گردشگری  بین المللی  نمایشگاه  پانزدهمین  مردمی؛  های  مشارکت 
گردشگری،  و  اقتصادی  فعالین  حضور  با  صنایع دستی  ملی  نمایشگاه  پنجمین 
بخش های دولتی و خصوصی، همچنین مشارکت کنندگان بین المللی در محل 

دائمی نمایشگاه بین المللی تهران برگزار شد.
شهرداری  مردمی  های  مشارکت  و  گذاری  سرمایه  سازمان  است:  گفتنی 
و فرصت های سرمایه  معرفی ظرفیت های گردشگری  راستای  در  بندرعباس 
اداره  همکاری  و  همراه  به  ملی  رویداد  این  در  بندرعباس  کلانشهر  گذاری 
از  و  داشتند  هرمزگان حضور  دستی  و صنایع  گردشگری  فرهنگی،  میراث  کل 
میزبان  گذاری  سرمایه  زمینه  در  بندرعباس  شهر  های  قابلیت  و  ها  توانمندی 

بازدیدکنندگان در این نمایشگاه بودند.
سرپرست سازمان سرمایه گذاری و مشارکت های مردمی شهرداری بندرعباس 
بیان کرد:اهداف سازمان جهت حضور در نمایشگاه معرفی فرصت های سرمایه 
نهادهای  سایر  با  همکاری  و  هماهنگی  ارتقاء  و  فنی  اطلاعات  تبادل  گذاری، 

مرتبط با حوزه سرمایه گذاری و گردشگری می باشد.
علی عامری سیاهویی گفت: بندرعباس شهر فرصت ها و توسعه پایدار است و 
با  به طور مستقیم  و  واسطه  بدون  بهترین فرصت هاست که  از  نمایشگاه یکی 

سرمایه گذار گفتگو کنید و نسبت به طرح ها و پروژه های موجود حق انتخاب را 
در اختیار او قرار دهید. از نگاه دیگر، ارائه فرهنگ اصیل شهر بندرعباس، معرفی 
پتانسیل های گردشگری و سرمایه گذاری کلانشهر بندرعباس از اهداف حضور 

سازمان سرمایه گذاری در این نمایشگاه می باشد.
شایان ذکر است این رویداد بزرگ ۹ لغایت 12 بهمن ما ه 1400 در محل دائمی 

نمایشگاه بین المللی تهران برگزار شد.

10 پروژه آبرسانی در هرمزگان كلنگ زنی و بهره برداری می شود

مدیرعامل آبفاي هرمزگان گفت: در دهه فجر امسال، تعداد 10 پروژه آبرسانی 
در مجموع با اعتبار یکهزار و 725 میلیارد ریال آماده افتتاح و کلنگ زنی است.

در  ریال  میلیارد   425 اعتبار  با  پروژه   6 تعداد  این  از  افزود:  قصمي«  »امین 
شهرستانهای بندرعباس، بندرلنگه، و قشم تکمیل و  آماده افتتاح بوده و تعداد 4 
پروژه نیز در شهرستانهای جاسک، سیریک، بشاگرد و بستک با اعتبار یکهزار و 

300 میلیارد ریال آماده کلنگ زنی است.
وی ادامه داد: از جمله مهمترین این پروژه ها، طرح آبرسانی به غرب جاسک، 
اجرای خط انتقال آب شیرین کن چارک به بستک و جناح و اجرای خط انتقال 
و شبکه توزیع روستاهای نقاشه و معتمد آباد شهرستان قشم است که پیش از 

این فاقد شبکه آبرسانی بوده اند.
چاه  روستاهای  به  آبرسانی  های  پروژه  امسال  فجر  دهه  در  قصمی؛  گفته  به 
احمد، چاه دراز و کلات، اصلاح و توسعه شبکه توزیع آب در سطح شهرستان 
بندرعباس و روستاهای قشم و بازسازی ایستگاه پمپاژ درکوه و گوران افتتاح و 

بهره برداری می شود. همچنین اجرای خط انتقال آبرسانی به روستاهای زاج و 
و داربست سیریک ، طرح آبرسانی به غرب جاسک و روستاهای زرآباد و مرانگ 
و احداث مخزن هزار مترمکعبی و خط انتقال آب شیرین کن چارک به بستک و 

جناح از دیگر پروژه های آماده کلنگ زنی در دهه فجر است.
پروژه های شاخص نهُ ماهه سال 1400

سال  ماهه  نهُ  های شاخص  پروژه  به  اشاره  با  ادامه  در  استان  آبفا  مدیرعامل 
1400، اظهار داشت: امسال پروژه های شاخص زیادی در دست اجرا داشتیم که 
اثربخش ترین آن ها شامل؛ بهره برداری از طــرح ملــی آبرســانی به شهر 
گوهران و 13 روستای مسیر شهرســتان بشــاگرد، آغاز عملیات اجرایی طرح 
آبرسانی از دشت تلنگ به شهرستان سیریک و در بخش فاضلاب نیز افتتـاح 
به  مینــاب  »تیــاب«  روســتای  فاضــلاب  و شـبکه  خانـه  تصفیـه  پـروژه 
عنوان نخســتین طــرح فاضــلاب روســتایی اســتان، در مجموع با اعتبار 

یکهزار و 580 میلیارد ریال است.
این مقام مسئول تصریح کرد: آغاز عملیات اجرایی انتقال پساب به صنایع مولد 
هرمزگان به عنوان مطالبه دیرین مردم بندرعباس از دیگر پروژه های تاثیرگذار 
در سال 1400 است که با اعتباری بالــغ بــر 20 هــزار میلیــارد ریـال وارد 

فاز عملیاتی شد.
وی همچنین، افتتاح آب شــیرین کــن مهــدی آبـاد بندرعبـاس با ظرفیت 
150 مترمکعب در روز  و بهره مندی 4 روسـتا بـا جمعیتـی بالـغ بـر ۹22 نفـر 
از نعمـت آب شـیرین، اجرایي فاز 1 طرح انتقال آب از تصفیه خانه جاسک به 
به  فارس  خلیج  آب  انتقال  خط  آبرسانی  طرح  زنی  کلنگ  و  غرب  روستاهای 
امسال  اجرای  در حال  یا  و  اجرا شده  پروژه های  دیگر  از  را  روستای رضوان 

عنوان کرد.

همزمان با دهه فجر؛

آزادسازی حریم سواحل در استان آغاز شـد
مدیركل نوسازی، توسعه و تجهیز 

مدارس هرمزگان گفت:

 75 پروژه فضای آموزشی 
در دهه فجرسالجاری در 

استان به بهره برداری
 می رسد

های  پروژه  خصوص  در  امروز  هاشمی  الدین  سیدفخر 
قابل افتتاح در ایام الله دهه مبارک فجر در استان اظهار 
کرد: 75پروژه آموزشی درقالب 307کلاس با زیر بنای35 
پیروزی  بهار  سومین  و  چهل  در  و667مترمربع  هزار 
بهره  به  هرمزگان  در  ایران  اسلامی  انقلاب  شکوهمند 

برداری می رسد.
از  آموزشی  فضای  پروژه های  اعتبار  اینکه  بیان  با  وی 
مدرسه  و مشارکت خیرین  ملی  استانی،  اعتبارات  محل 
ساز تامین شده است، افزود: برای احداث این پروژه ها 

مبلغ 300 میلیارد تومان هزینه شده است.
هرمزگان  مدارس  تجهیز  و  توسعه  نوسازی،  مدیرکل 
مدارس  نوسازی  مجموعه  برنامه  داشت:  ابراز  ادامه  در 
گرفتن  قرار  اولویت   ، نیمه تمام  پروژه های  تکمیل  برای 
سال های  در  که  است  تمام  نیمه  پروژه های  تکمیل  و 

گذشته نیز تمرکز و توجه بر این موضوع بوده است.
مدرسه  خیرین  مشارکت  با  اینکه  به  اشاره  با  هاشمی 
ساز و نوسازی مدارس هرمزگان بیش از 2 هزار و 100 
مدرسه به صورت مشارکتی ساخته شده است، خاطرنشان 
ساخت: جهش مدرسه سازی در استان، نشان از عشق و 
علاقه مردم به کار خیر مدرسه سازی و توجه به تعلیم و 

تربیت دانش آموزان بوده است.
مجموعه  توسط  مدرسه   172 مجموع  در  وی،  گفته  به 
نوسازی مدارس استان در دست ساخت است که از این 
ریال  میلیارد   750 و  یکهزار  اعتبار  با  مدرسه  تعداد107 

توسط خیران مدرسه ساز ساخته می شود.

انجام نخستین سفر دریایی 
از بندر شهید باهنر به مقصد 

شارجه

هرمزگان  شرق  و  باهنر  شهید  دریانوردی  و  بنادر  مدیر 
گفت: نخستین سفر دریایی بندر شهید باهنر به شارجه به 
دلیل شرایط متاثر از ویروس کرونا پس از دو سال وقفه، 
 200 ظرفیت  با  بهمن   14 گذشته  هفته  پنجشنبه  روز 

مسافر با کشتی نگین به مقصد بندر شارجه انجام شد.
کشتی  اینکه  بیان  با  تختی«  محمدحسینی  »حمیدرضا 
مسافری نگین اولین سفر دریایی خود را در سومین روز از 
دهه مبارکه فجر آغاز کرد، اظهار داشت: به دلیل شرایط 
متاثر از ویروس کرونا این سفر دریایی با دو سال وقفه 
با رعایت شیوه نامه های بهداشتی و مراقبتی و همراه با 
ارائه تست pcr منفی با اعتبار 72 ساعته انجام گرفت.

به  باهنر  شهید  بندر  دریایی  سفر  اینکه  بیان  با  وی 
داشت:  بیان  می شود،  انجام  شنبه  پنج   هر  شارجه  بندر 
امکان  کرونایی  بهبود شرایط  و  تقاضا  وجود  در صورت 

افزایش سفر تا 3 روز در هفته وجود دارد.
هرمزگان  شرق  و  باهنر  شهید  دریانوردی  و  بنادر  مدیر 
گفت: طول این سفر دریایی با شرایط مساعد جوی، 6 
ساعت می باشد که توسط یک فروند شناور تندور انجام 

می شود.
لازم به ذکر است؛ بندر شهید باهنر سومین بندر صادراتی 
کشور با موقعیت ممتاز جغرافیایی و دسترسی به آب های 
آزاد جهان از طریق خلیج فارس دارای قابلیت تجاری و 

مسافری از اهمیت ویژه ای برخوردار است.

بندرعباس شهر فرصت ها و توسعه پایدار است

اخبار کوتاه اخبار کوتاه
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اخبـار کوتـاه

مریم پاسالار عنوان كرد:

نخستین جشنواره فیلم ١٠5ثانیه 
ای گامبرون شهر برگزار می شود

 

به مناسبت 105سال فعالیت شهرداری بندرعباس با هدف 
تولید محتوا و استفاده از ظرفیت های فرهنگی آموزشی و 
اجتماعی شهروندان و هنرمندان جشنواره فیلم 105ثانیه ای 

در اسفند ماه سال جاری در شهر بندرعباس برگزار میشود.
مشارکت  هدف  با  جشنواره  این  کرد:  بیان  پاسالار  مریم 
فیلمسازان و مردم در دو سطح حرفه ای و مردمی برگزار 

می شود.
سینماگران  انجمن  مشارکت  با  جشنواره  این  افزود:  وی 
شهردار  الملل  بین  امور  و  ارتباطات  مدیریت  و  هرمزگان 
و  شد  خواهد  برگزار  جاری  سال  ماه  اسفند  در  بندرعباس 
یک رویداد مهم برای مشارکت عمومی شهروندان محسوب 

می شود.
مدیر ارتباطات و امور بین الملل شهرداری بندرعباس اظهار 
هنر  از  گیری  بهره  و  اجتماعی  نشاط  و  ایجاد شور  داشت: 
یک  ایجاد  راستای  در  مردم  های  خلاقیت  و  هنرمندان 
بستر مناسب و مفید برای تولید محتوا در جهت آموزشهای 

فرهنگ شهروندی از اهداف این جشنواره می باشد.
پاسالار بیان داشت: به مناسبت 105سال فعالیت شهرداری 
از ظرفیت های  استفاده  تولید محتوا و  با هدف  بندرعباس 
هنرمندان  و  شهروندان  اجتماعی  و  آموزشی  فرهنگی 
جشنواره فیلم 105ثانیه ای در اسفند ماه سال جاری در شهر 
بندرعباس برگزار میشود و امیدواریم با همراهی سینماگران 
رویداد  این  برای  ارزشمندی  آثار  شهروندان  و  هرمزگان 

هنری تولید و در ایام جشنواره به اکران برسد.
وی در ادامه خاطر نشان کرد به زودي فراخوان این جشنواره 
دعوت  شهروندان  و  هنر  اصحاب  از  و  شد  خواهد  منتشر 

میکنم در این رویداد بزرگ هنری شرکت نمایند.

بهره برداری از 77 پروژه برق 
رسانی در دهه فجر

مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان هرمزگان گفت: 
در ایام دهه فجر 77 پروژه برق رسانی در استان هرمزگان 

به بهره برداری می رسد.
مدیرعامل شرکت توزیع نیروی برق استان هرمزگان گفت: 
در ایام دهه فجر 77 پروژه برق رسانی در استان هرمزگان 

به بهره برداری می رسد.
مهندس هاجر عبدی افزود: این پروژه ها در قالب طرح های 
توسعه، اصلاح و بهینه سازی شبکه و تاسیسات توزیع برق 

در سراسر استان افتتاح می شود.
وی این طرح ها را 47کیلومتر شبکه فشار ضعیف هوایی، 
18 کیلومتر شبکه فشار ضعیف زمینی، 117کیلومتر شبکه 
فشار متوسط هوایی، 13 کیلومتر شبکه فشار متوسط زمینی، 
317 دستگاه پست هوایی و 35 دستگاه پست زمینی عنوان 
معابر  روشنایی  511چراغ  6هزارو  نیز  ایام  این  در  کرد. 
محلات و 14 کیلومتر شبکه روشنایی معابر بلوارهای شهری  

جدید نصب مي شود.
 وی اعتبار هزینه شده برای این طرح ها را  18۹1 میلیارد 

ریال اعلام کرد.
عبدی در ادامه  تعداد مشترکین برق را 736 هزار مشترک 
عنوان  روستا   734 یکهزارو  را  دار  برق  روستاهای  تعداد  و 
کرد. در حال حاضر نیز 235 هزار چراغ روشنایی در معابر و 

محلات استان فعال است 

مهمترین  از  یکی  گفت:  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  جدید  مدیرکل   
اولویت های کاری بنده، توسعه آموزش های مهارتی در استان است و 

این مساله را با جدیت هر چه تمام تر دنبال می کنیم.
محمد قویدل در مراسم معارفه اش که با حضور معاون سلامت و تربیت 
بدنی وزارت آموزش و پرورش و جمعی از مدیران و مسوولان هرمزگان 
برگزار شد، اظهار داشت: هرمزگان در مسیر توسعه قرار دارد و با توجه 
به رویکردها و تلاش های در دست انجام برای توسعه زیرساخت ها در 
این استان، نیازمند افزایش کمی و کیفی آموزش های فنی و مهارتی 

هستیم.
در  مهارتی  و  فنی  آموزشی  مراکز  و  ها  هنرستان  باید  داد:  ادامه  وی 
استان  در  کاربلد  نیروهای  تربیت  شاهد  تا  دهیم  توسعه  را  هرمزگان 

باشیم.
آموزان،  دانش  تربیت  به  توجه  هرمزگان  پرورش  و  آموزش  مدیرکل 
مهارت های  توسعه  اجتماعی،  های  آسیب  کاهش  برنامه های  ترویج 
فردی را از دیگر اولویت های کاری خود در مجموعه آموزش و پرورش 

استان اعلام کرد.
قویدل با بیان اینکه آموزش و پرورش بزرگترین و تاثیر گذارترین واحد 
به  توجه  با  این مجموعه  از  انتظارات  است، گفت:  جامعه  در  اجتماعی 
تاثیرگذاری بالای آن بسیار زیاد است و ما باید تلاش کنیم تا این نهاد 

مهم و تاثیرگذار در مسیر پویایی جامعه گام بردارد.
مدیرکل جدید آموزش و پرورش هرمزگان استفاده از نیروهای جوان، 
اولویت های دولت  از جمله  را  متعهد و خلاق و تحول خواه  انقلابی، 
سیزدهم عنوان کرد و افزود: ما نیز در مجموعه آموزش و پرورش استان 

براساس همین اولویت گام برمی داریم.
دیگر  از  را  استان  سطح  در  آموزشی  کیفیت  قرارگاه  تشکیل  قویدل 
از ظرفیت های  بیان داشت: هرمزگان  برنامه های خود عنوان کرد و 
بسیار بالایی برخوردار است و باید تلاش کنیم تا نرخ ترک تحصیل و 
توسعه  پیگیر  از سویی دیگر  و  را کاهش دهیم  از تحصیل  بازماندگان 

امکانات رفاهی برای فرهنگیان و بهبود شرایط آنها هستیم.
* معاون وزارت آموزش و پرورش:

کرونا آسیب های مخربی بر سیستم آموزش و پرورش وارد 
کرده است

بر  تاکید  با  پرورش  و  آموزش  وزارت  سلامت  و  بدنی  تربیت  معاون 
بهداشتی، گفت:  پروتکلهای  رعایت  با  آموزان  دانش  آموزش حضوری 
وارد  آموزش و پرورش  بر سیستم  متاسفانه کرونا آسیب های مخربی 
کرده که جبران آنها نیازمند صرف زمان و هزینه و انرژی بسیاری است.

 صادق ستاری فرد در مراسم تکریم و معارفه مدیرکل آموزش و پرورش 
هرمزگان اظهار داشت: دولت سیزدهم نگاه ویژه ای به حوزه آموزش و 
پرورش دارد و همه ما می دانیم که آموزش مجازی جایگزین مدرسه 
نمی شود و مدرسه آخرین مکانی است که در این شرایط باید تعطیل 

شود و اولین مکانی هم هست که باید بازگشایی گردد.
وی با بیان اینکه شاهد افت تحصیلی بسیاری در میان دانش آموزان 
در دوران کرونا هستیم، افزود: همه ما باید کمک کنیم تا آموزش های 
حضوری توسعه یابد و بتوان بخشی از آسیب های وارد شده به آموزش 

و پرورش را جبران کرد.
ستاری فرد در بخش دیگری از صحبتهای خود با انتقاد از کم توجهی 
در چندین ساله  پرورش  و  آموزش  در سیستم  زندگی  به مهارت های 
گذشته، گفت: متاسفانه ما در آموزش و پرورش دچار حافظه محوری 
آسیب  کاهش  در  مهم  نقش  که  زندگی  های  مهارت  توسعه  و  شدیم 

اجتماعی دارد، مورد غفلت واقع شده است.
کرد:  تصریح  پرورش  و  آموزش  وزارت  و سلامت  بدنی  تربیت  معاون 
آسیب های اجتماعی که امروز در مدارس و در برخی از مناطق ظهور 
یافته ، ناشی از کم توجهی به مهارت های زندگی است و نیازمند یک 

تحول جدی در این بخش هستیم.
وی تولید محتوا در حوزه مهارت های شغلی را نیز مورد تاکید قرار داد 
و گفت: ما نیازمند نگاه آمایشی به حوزه مهارت های شغلی و آموزش 

های مهارتی در آموزش و پرورش هستیم.
ستاری فرد با بیان اینکه مدرسه باید کانون تسهیل گری و نظم بخشی 
باید  نیز  راستا  در همین  داشت:  ابراز  باشد،  ای  محله  و  منطقه  هر  در 
فضاهای آموزشی، ورزشی، پرورشی و فرهنگی را بهره ور کنیم و شرایط 
را برای استفاده خانواده و دانش آموزان در تمام ایام هفته از این فضاها 

فراهم نماییم.
معاون تربیت بدنی و سلامت وزارت آموزش و پرورش در این نشست 
خواهان احیای ظرفیت قانونی شوراهای آموزش و پرورش و استفاده از 
آن شد و گفت: برنامه های ما باید مدرسه محور، عدالت محور و خانواده 
به  توجه  با  مدیر  و  معلم  به مدرسه،  نگاه خاص  نیازمند  و  باشد  محور 

جایگاه انسان ساز آموزش و پرورش هستیم.
توانمند سازی معلمان در تمام بخش ها باید مورد توجه قرار گیرد

اینکه  بیان  با  پرورش  و  آموزش  وزارت  بدنی و سلامت  تربیت  معاون 
معلم محور تحول است، گفت: یکی از مهمترین مسایل و اولویت ها در 
آموزش و پرورش بحث توانمند سازی معلمان در تمام بخش ها است 
زیرا که معلم تنها انتقال دهنده علوم نیست ، بلکه انتقال دهنده ارزش 
در وجود  را  ارزش ها  باید  و  است  نیز  فرهنگی  و  انقلابی  دینی،  های 

دانش آموز نهادینه کند.
تولید  در  جدی  تحول  یک  نیازمند  امروز  کرد:  تصریح  فرد  ستاری 
محتوای کمی و کیفی در حوزه تعلیم و تربیت هستم و باید کمبودهای 

این بخش ها جبران شود.
و  اسلامی  انقلاب  اصیل  آرمان های  و  اهداف  از  یکی  داد:  ادامه  وی 
امام )ره( ، استقرار یک کارگزار تربیتی صالح بود و همواره این دغدغه 

مورد توجه بود.
وی ادامه داد: اساسا هدف در نهضت اسلامی، تربیت نسل الهی و انسان 
صالح و خدایی بوده و هست  و برهمین اساس در طول جریان انقلاب 
اسلامی و در اوایل پیروزی انقلاب، امام و یارانش به دنبال استقرار نهاد 
ها و کارگزارهای سالم و صالح بودند و در شورای انقلاب اسلامی نیز 
بیشترین تمرکز بر حوزه نهادهای تربیتی و فرهنگی به ویژه آموزش و 

پرورش بود.
انقلاب  اصیل  آرمان  عنوان  به  تربیت  موضوع  کرد:  تاکید  فرد  ستاری 
باید مورد توجه قرار گیرد و در طول جریان انقلاب اسلامی و بعد از آن 
در طول این ۴۳ سال، آموزش و پرورش همواره به عنوان نهاد انسان 

ساز هم ردیف دین به عنوان مقوله انسان ساز تعریف و مورد توجه قرار 
گرفته است.

ادامه داد: براساس فرمایش مقام معظم رهبری آموزش و پرورش مولد 
سرمایه اجتماعی کشور است که این نشان از جایگاه و ارزشمند بودن 
این دستگاه انسان ساز دارد و نیازمند تغییر و تحول هایی در جهت رشد 

و پویایی هر چه بیشتر این نهاد ارزشمند اجتماعی هستیم.
وی با تاکید بر استقرار و اجرای سند بنیادین و سیاست های آن ، ادامه 
انقلابی  بنیادی ریل گذار تربیت نسل سالم، صادق و  داد: سند تحول 
بوده و ۶ زیر نظام تحولی در آن ظرفیتی است که باید برای تحقق سند 

به کار گرفته شود.
ستاری فرد گفت: در سالیان گذشته برای این مهم تلاش شد اما به تعبیر 
رهبری معظم انقلاب با آنچه که باید باشد کاملا فاصله داریم، استقرار 
و اجرای سند بنیادین و سیاست های آن نیازمند عزم ملی و مشارکت 

همگانی است.
معاون سلامت و تربیت بدنی وزارت آموزش و پرورش تاکید کرد: ابتدا 
لازم است عزم راسخ در وجود همه ما وجود داشته باشد و امروز آموزش 
از  استفاده  نیازمند  سند  این  تحقق  اصلی  متولی  عنوان  به  پرورش  و 

ظرفیت های مختلف از جمله نهاد خانواده است.
در این مراسم از خدمات ایرج بیت اللهی تقدیر و محمد قویدل به عنوان 

مدیرکل جدید آموزش و پرورش هرمزگان معرفی شد.
* بهره برداری از زمین ورزشی چمن مصنوعی آموزشگاه 

ابتدایی فجر ناحیه یک بندرعباس 
یک  ناحیه  فجر  ابتدایی  آموزشگاه  مصنوعی  چمن  ورزشی  زمین 
و  آموزش  وزارت  سلامت  و  بدنی  تربیت  معاون  حضور  با  بندرعباس 
بهره  به  مسوولان  از  جمعی  و  پرورش  و  آموزش  کل  مدیر  پرورش، 

برداری رسید. مساحت این زمین ورزشی ٥۴۴ متر مربع است 
همچنین ستاری فرد معاون وزیر آموزش و پرورش از مجتمع آموزشی و 
ورزشی سردار شهید حاج قاسم سلیمانی ناحیه یک بندرعباس پیرامون 
تکمیل پروژه نیمه تمام استخر شنای دانش آموزی و طرح های کلاس 
درس تربیت بدنی و مدرسه پویا آموزشگاه شهید جواد ناصری ناحیه 2 

بندرعباس بازدید کرد.
 بیش از ٥0 میلیارد ریال جهت تعمیر و تجهیز اماکن ورزشی هرمزگان 

اختصاص یافت.

مدیركل جدید آموزش و پرورش هرمزگان:

توسعه آموزش های مهارتی را با جدیت دنبال می کنیم
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اتاق  رییس  و  هرمزگان  بازرگانی  اتاق  رییس  آنلاین  نشست  در   
راستای  در  استان  دو  بین  زمینه همکاری  اوکراین  ادوسا  بازرگانی 

گسترش مراودات تجاری مورد بحث و بررسی قرار گرفت.
محمدرضا صفا رییس اتاق بازرگانی هرمزگان در نشست آنلاین با 
سرگی شووالف رییس اتاق بازرگانی اودسا- اوکراین ضمن معرفی 
دریایی،  در بخش هوایی،  استان هرمزگان  نظیر  بی  ظرفیت های 
ریلی و زمینی، از پتانسیل های استان هرمزگان در حوزه محصولات 
و  استان  این  خرمای  و  کشاورزی  محصولات  شیلات،  و  آبزیان 
ظرفیت های صادراتی برای محصولات کشاورزی نیز سخن گفتند.
همچنین در این نشست اعزام و پذیرش هیات تجاری میان استان 
اودسای اوکراین و هرمزگان ایران در دستور کار جدی قرار گرفت.

و  تعامل  از  نشست  این  ادامه  در  هرمزگان  بازرگانی  اتاق  رییس 
نمایندگی  رئیس  همچنین  و  اوکراین  در  ایران  سفارت  همکاری 

وزارت امورخارجه در بندرعباس قدردانی کرد.

رییس اتاق بازرگانی اودسا نیز ضمن استقبال از گسترش مراودات 
و  گردشگری  های  جاذبه  کرد:  بیان  هرمزگان  استان  با  تجاری 
ظرفیت های تجاری اودسا بدون شک برای تجار هرمزگان قابل 

توجه و جذاب خواهد بود.
سرگی شووالف افزود: از تجار هرمزگانی برای بازدید از استان اودسا 
دعوت می کنیم زیرا ادوسا از اهمیت بالایی در زمینه های تاریخی و 
گردشگری برخوردار بوده و مهم ترین بندر و بزرگترین استان کشور 

اوکراین در کرانه دریای سیاه محسوب می شود.
و چهل  اروپا  وسیع  دومین کشور  عنوان  به  اوکراین  است,  گفتنی 
و  وسعت  کیلومتر   ۶۰۳٫۷۰۰ با  جهان  وسیع  کشور  چهارمین  و 
روسیه  از  پس  باشد.اوکراین  می  ساحلی  خط  کیلومتر   ۲٬۷۸۲
از  ارزشمندی  بسیار  ذخایر  شامل  که  اروپاست  کشور  پهناورترین 
فلزات گوناگون می باشد، به گونه ای که نیمی از ذخایرآهن و فولاد 

کل کشور روسیه را اوکراین تامین می کند.

و  چهل  با  همزمان  گفت:  هرمزگان  دریانوردی  و  بنادر  مدیرکل   
سومین سالگرد پیروزی شکوهمند انقلاب اسلامی، 14 طرح دریایی 
بالغ بر 3۹0 میلیارد و 535 میلیون تومان به  با اعتباری  و بندری 

بهره برداری خواهد رسید.
هرمزگان،  دریانوردی  و  بنادر  کل  اداره  عمومی  روابط  گزارش  به 
»علی رضا محمدی کرجی ران« در تشریح جزییات طرح های آماده 
و  بندری  14طرح  داشت:  اظهار   1400 فجر  دهه  در  بهره برداری 
دریایی استان با اعتباری بالغ بر 3۹0 میلیارد و  535 میلیون تومان 
با احتساب یک پروژه دیگر به میزان 850 هزار یورو به بهره برداری 

می رسد.
احداث  نفتی،  زائد  مواد  نگهداری  مخازن  تاسیسات  احداث  وی 
مخازن نگهداری فرآورده های نفتی، احداث اسکله تجاری بندر چند 
منظوره سیریک و ساخت و ساخت و به آب اندازی شناور طنابگیر 
کل  اداره  بهره برداری  قابل  طرح های  شاخص ترین  از  را   4 همیار 

بنادر هرمزگان در دهه فجر 1400 اعلام کرد.
مدیرکل بنادر و دریانوردی هرمزگان، ساخت و به آب اندازی شناور 

طنابگیر همیار 4 از طرح های مهم و شاخص قابل آماده افتتاح در 
یورو  آن 850 هزار  تکمیل  برای  اعلام کرد که  امسال  دهه فجر 

هزینه شده است.
در  بهره برداری  آماده  طرح های  دیگر  از  کرجی ران  محمدی  
بزرگترین بندر تجاری کشور به هدایت سیلاب اراضی غرب بندر 
شهید رجایی، تعمیرات اساسی انبار 22 ترانزیت و شبکه برق رسانی 
به مکنده های غلات این بندر، تغییر کاربری یک فروند بارج 500 
تعمیرات  و  کشتی ها  به  رسانی  سوخت  عملیات  انجام  جهت  تنی 

اساسی و بهره برداری از یک فروند کشتی  بویه گذار اشاره کرد.
احداث  اضافه کرد:  بندر شهید رجایی  اقتصادی  ویژه  مدیر منطقه 
محور  اساسی  تعمیرات  حقانی،  شهید  بندر  نشانی  آتش  ایستگاه 
ساختمان  از  برداری  بهره  رجایی،  شهید  بندری  مجتمع   A و   C
خدمات رفاهی و تعمیرات اساسی فاز یک اسکله بندرلنگه و ساخت 
طرح های  از  دیگری  بخش  شناور  فلزی  اسکله  از  بهره برداری  و 
پیروزی  سالگرد  سومین  و  چهل  در  افتتاح  قابل  دریایی  و  بندری 

انقلاب اسلامی هستند.

زمینـه همـکاری دو استـان هرمـزگان و
 اودسا اوکراین بررسی شـد

خبرنگار: حسن صالحی زاده

های  اکیپ  وقفه  بی  و  روزی  شبانه  با تلاش  جداول  آمیزی  رنگ  اینکه  به  اشاره  با  براه  جواد چشم 
ابراز داشت: با توجه به شرایط آب و هوایي وعوامل فیزیکی، محیطی  شهرداری در حال انجام است 
که باعث فرسودگي و از بین رفتن رنگ جداول مي شود اجرای عملیات رنگ آمیزی جداول در سطح 

محدوده منطقه یک در دستور کار قرار گرفته است.
 وی افزود: عملیات رنگ آمیزی جداول با هدف زیباسازی منظر شهری و همچنین ایمن سازی معابر 
اصلی و فرعی خصوصاً در شب که موجب کاهش دید راکبین موتور سیکلت و رانندگان وسائط نقلیه 

می شود در حال اجرا است.
سرپرست شهرداری منطقه یک در ادامه از شهروندان خواست، در حین اجرای عملیات رنگ آمیزی، 

برای حفظ ایمنی کارگران و اکیپ های اجرایی، با احتیاط بیشتری رانندگی نمایند.
از سال که رطوبت  الزامات بهبود مناظر بصری شهر باعث شده است در این فصل   وی یادآور شد: 
هوا کاهش پیدا کرده است و شرایط برای رنگ آمیزی محیاتر از فصل تابستان می باشد، کار رنگ 
آمیزی بلوارها و جداول خیابان های اصلی و فرعی که در زیباسازی شهر بسیار تأثیرگذار هستند مورد 

توجه قرار گیرد.
سرپرست شهرداري منطقه یک تصریح کرد: رنگ آمیزي  جداول علاوه بر خلق  زیبایي هاي بصري 
موجب ایجاد وتنوع در بلوارها و حاشیه خیابانهاي اصلي و فرعي شهر میشود و روح و جان تازه اي را 

به خیابانهاي شهر مي بخشد.
همچنین شهردار بندرعباس در ادامه از خور کوی گمبرون، سجادیه و بلوار علی ابن ابیطالب)ع(  بازدید 

به عمل آوردند.
 لایروبی خورها با همکاری دستگاه های مربوط میسر می شود

راستای  در  گفت:  بارندگی  احتمال  و  زمستان  فصل  رسیدن  فرا  به  اشاره  با  بازدید  این  در  براه  چشم 
پیشگیری از مخاطرات احتمالی برای شهروندان در فصل سرما، شهرداری اقدام به لایروبی خور ها و 

پاکسازی آن کرده است.
وی با تاکید بر لزوم همکاری سایر دستگاه های اجرایی در لایروبی خور های سطح شهر اظهار داشت: 
به  شهرداری  و  است  نشده  انجام  مربوطه  دستگاه های  از سوی  همکاری  هیچگونه  تاکنون  متاسفانه 
تنهایی و با استفاده از ظرفیت های موجود که در اختیار دارد در حد توان اقدام به لایروبی و پاکسازی 

خورها کرده است.
 مدیر منطقه یک شهرداری بندرعباس در ادامه به گستردگی دامنه خدمات ارائه شده از سوی شهرداری 

به شهروندان و محلات نیز اشاره کرد و  یادآور شد: به همین اساس حضور سایر دستگاه های اجرایی در 
اجرای بعضی از خدمات شهرداری لازم و ضروری می باشد و می تواند در افزایش کیفیت ارائه خدمات 

به مردم و آرامش خاطر شهروندان موثر باشد.
 چشم براه در حاشیه بازدید از خور سنگ کن گفت: شرایط نامساعد این خور در مقایسه با سایر خورهای 
محدوده منطقه یک میطلبد که در جهت پاکسازی و اصلاح مشکلات آن اقدامات سریع و به موقعی 

در دستور کار قرار گیرد.
 وی در پایان ضمن تقدیر از حضور نماینده دادستان و مدیر عامل آب منطقه ای در جهت پیگیری 
روند لایروبی خور ها اظهار داشت: امیدواریم با تلاش های همکاران در مجموعه شهرداری، شرایطی را 

فراهم آید که در صورت افزایش بارش ها مشکلاتی برای شهروندان ایجاد نشود
تجهیز و راه اندازی مجدد باغ پرندگان جهت استفاده شهروندان

مهدی نوبانی در این بازدید با اشاره به هزینه های نگهداری باغ پرندگان بر لزوم تجهیز و راه اندازی 
مجدد آن تأکید کرد و گفت: مهمترین مساله در این خصوص برنامه ریزی جهت نگهداشت و استفاده 
بهینه از ظرفیت گردشگری است و لازم است پیوست های زیست محیطی، اقتصادی و همچنین الزامات 
بهداشتی در این مجموعه قبل از راه اندازی مجدد به دقت تنظیم و روند تجهیز باغ پرندگان بر اساس 

این پیوست ها اجرایی شود.
وی در ادامه افزود: با توجه به اینکه این پروژه در گذشته هزینه های زیادی برای شهرداری داشته است 
باید با حساسیت بیشتر و همکاری و هماهنگی با ادارات کل محیط زیست دامپزشکی و بهداشت و درمان 

استان همه جوانب بررسی گردد، تا بیشترین بازدهی برای استفاده شهروندان را به همراه داشته باشد.
شهردار خاطرنشان کرد: راه اندازی این باغ یکی از راهبردهای ایجاد اماکن تفریحی و فضاهای مفرح 

شهری است و امیدواریم مورد رضایت شهروندان واقع گردد.
جواد چشم براه سرپرست مدیریت منطقه شهرداری بندرعباس نیز در حاشیه این بازدید از آمادگی کامل 
شهرداری منطقه یک برای راه اندازی مجدد پروژه باغ پرندگان خبر داد و اظهار داشت: این مجموعه 
پتانسیل مناسبی جهت گردشگری و پیشبرد اهداف شهری دارد و ما نیز ضمن بازنگری مجدد سعی 
خواهیم کرد از همه ظرفیت ها برای توسعه این مجموعه تفریحی و بهره گیری شهروندان استفاده کنیم.

چشم براه ادامه داد: باغ پرندگان در بخشی از محوطه داخلی پارک جهاد در حال آماده سازی است و 
شهروندان می توانند تا زمانی که پروژه به بهره برداری می رسد از سایر قسمتها و محیط پارک جهاد 

استفاده کنند.
یک  منطقه  مدیریت  سرپرست  براه  چشم  و  شهری  خدمات  معاونت  سرپرست  دهقانی  است  گفتنی 

شهرداری بندرعباس، نوبانی را در این بازدید همراهی کردند.
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همزمان با دهه مبارک فجر؛

بهره برداری از ۱4 طرح درحوزه دریایی و 
بندری هرمزگان با اعتباری بالغ بر

 4۰۰ میلیارد تومان



شاهین محمدی محقق و فعال حوزه فرهنگی، علمی و آسیب های روانی در جامعه در گفت 
و گویی اختصاصی با بازار جنوب، تاثیرات کرونا در دوران پسا کرونا بر جامعه و نقش بسزای 

شبکه های اجتماعی و فضای مجازی بر روی جوانان را مورد برسی قرار داد. 
وی گفت: قبل از اینکه وارد این بحث شویم پیش زمینه ای از تعریف کووید ۹  را  بیان می 
کنم. ویروس کرونا از طریق ایجاد عفونت دستگاه تنفسی و از طریق پرندگان و پستانداران، 
انسان ها را می کند. تاکنون میلیون ها کرونا ویروس منتقل شده به انسان شناسایی و کشف 
شده، بعضی ها علائم بیشتری از خود به جا می گذارند، مانند سارس و مهمترین و شناخته 

ترین آنها برای آحاد جامعه کووید1۹ است.
وی ادامه داد: کووید1۹ توسط سازمان بهداشت جهانی در 1۹ دسامبر 201۹ در شهر ووهان 
استان هوبئی کشور چین شناسایی و در 1۹ اسفند، این سازمان،کرونا را پاندمی اعلام کرد.
محمدی اضافه کرد: تاثیرات کووید در کرونا و دوران پساکرونا شامل همه بخش ها از جمله 

بخش اقتصادی،فرهنگی،آموزشی،پزشکی و... می شود. این فعال فرهنگی اضافه کرد:
 انسان یا نام علمی آن  Homosa piensیک موجود اجتماعی است و به تنهایی قادر به 

زندگی نیست و با خانواده، فامیل، دوستان و جامعه ارتباط برقرارمی کند. 
این فعال حوزه علمی و آسیب های روانی همچنین گفت: با اعلام همه گیری کووید1۹ و 
دستورالعمل های پزشکان و سازمانی جهانی به عنوان یک بیماری حاد تنفسی که از انسان 
به انسان دیگری منتقل می شود که با همه گیری آن کسب و کارها از رونق افتاد، به طور 

کامل جهان تعطیل شد و عده زیادی نیزبه ویژه جوانان  خانه نشینی شدند.
محمدی تصریح کرد: چیزی که ذات انسان را تحت تاثیر قرار می دهد اجتماعی بودن است 

که می تواند اثرات مخربش از خود همه گیری بیشتر باشد.
وی ادامه داد: وقتی یک پاندمی حاد تنفسی رخ می دهد که نه تنها جان ما بلکه جان اطرافیان 
را تهدید می کند، افراد با ترس و اضطراب مواجه می شوند. هنگام استرس و اضطراب بدن ما 

هورمون کورتیزول ترشح می کند که باعث کاهش سیستم ایمنی بدن می شود.
بر جوانان چه  آن  تاثیر  و  این پرسش که فضای مجازی در دوران کرونا  به  پاسخ  در  وی 
دلیل  به  افراد  اشاره کنم کلافگی  آن  به  داشته، گفت: موضوعی که می خواهم  پیامدهایی 

ارتباط نگرفتن با محیط و جامعه می تواند تحمل و صبر ما را کاهش و باعث واکنش های 
غیرمنطقی و احساسی در اطراف بشود و همین می تواند منجر به افزایش میزان خشونت 

های خانگی شود.
وی بر این نکته تاکید می کند که اضطراب و استرس همه گیری کووید1۹ و خانه نشینی در 

تنهایی و انزوا به سر بردن، مهمانی و ارتباط نگرفتن، تاثیرات جبران ناپذیری دارد. 
وی با اشاره به نقش فضای مجازی اظهارداشت: در این میان فضای مجازی با توجه به مزایا 
و معایبی که دارد در دوران پاندمی کووید1۹ و قرنطینه خانگی و ارتباط نگرفتن استفاده از این 

فضا را بیشتر کرد و این ارتباط نگرفتن و فاصله  از محیط و اجتماع، فعالیت انسانی وابستگی 
به اینترنت و فضای مجازی چندین برابر می کند که بسیار مخرب است.

وی در پاسخ به این پرسش که چه راه هایی برای مقابله با فشارهای روانی که بر افراد جامعه 
به وجود آورده پشنهاد می کنید، افزود: باید بدانیم که این بیماری نخستین و آخرین بیماری 
همه گیری نیست و کشنده ترین هم نیست. و جالب است بدانیم از هر 100 نفر که مبتلا می 

شوند 2 نفر جان خودشان را از دست می دهند. 
یکی از راه هایی که برای مقابله از آسیب های روانی کووید1۹ می تواند مستمر ثمر باشد 
دوری از اخبار و اطلاعات نادرست است که باعث  استرس و اضطراب خودمان و اطرافیان می 
شود، که باید از اخبار مربوط به مرگ و میر دوری کنیم. اگر به هر دلیلی در قرنطینه یا خانه 
هستیم و بیرون نمی رویم تمام زمان خود را معطوف به فضای مجازی نکنیم ، سعی کنیم در 
خانه فعالیت و تحرک لازم داشته باشیم. در خانه ورزش کنیم یا در مکان های خلوت پیاده 

روی کنیم و یک جا ماندن می تواند تاثیرات مخرب تری از کووید1۹ داشته باشد.
وی در پاسخ به پرسشی در خصوص تاثیرات مثبت و منفی دوران کرونا گفت: چیزی که 
اکثرجامعه با آن درگیر هستند و ما را در معرض داده های متفاوتی قرار می دهد و احتمال 
های  خشونت  بگذارد  برجای  پساکرونا  و  کرونا  دروان  در  خصوصا  نامطلوبی  اثرات  اینکه 

خانگی است. 
اگر فضای مجازی نبود خیلی بیش از پیش با آن مواجه بودیم. فضای مجازی افراد را به نوعی 

سرگرم و درگیر کرد که از این مشکلات به دور باشند .
محمدی همچنین با اشاره به تاثیر این همه گیری اظهار داشت: از تاثیرات مثبت بعدی برمی 
گردد به کسب و کارهای اینترنتی که باعث ایجاد شغل شد و خیلی از  کسب و کارها اینترنتی 
رونق پیدا کرد و یا یادگیری زبان و انواع هنرها اشاره کرد که قبل از پاندمی وقت لازم را 

برای یادگیری نداشتیم.
و  بیکاری  دلیل  به  فقط  اگر  باشد  داشته  تواند  می  هم  منفی  تاثیرات  قطعا  داد:  ادامه  وی 
نداشتن حوصله در فضای مجازی  حضور داشته باشیم و مدت زیادی استفاده نماییم بسیار 

مخرب است.
وی تاکید کرد:بی هدف بودن در فضای مجازی باعث روابط نادرست و مخربی به خصوص 
در جوانان و نوجوانان می شود.به طور کلی می توان گفت هدف و آگاهی افراد نقش تعیین 

کننده ای در اثرات مثبت و منفی فضای مجازی دارد. 
این محقق و فعال حوزه فرهنگی، علمی و آسیب های روانی در جامعه اضافه کرد: با آگاهی 
و فرهنگ سازی،کنترل استرس و اضطراب می شود از تاثیرات بیماری های هم گیر کاست.

در گفتگوی اختصاصی با یک محقق بررسی شد؛ 

تاثیرات کرونا در دوران پسا کرونا بر جامعه 

دهمین دوره نمایشگاه های دانش آموزی »مدرسه انقلاب« در بندرعباس

 دهمین دوره نمایشگاه های دانش آموزی مدرسه انقلاب در بندرعباس افتتاح و 
از دانش آموزان برگزیده در فعالیتهای انجمن های اسلامی دانش آموزان استان 

با اهدای جوایز نفیس تقدیر شد.
 آیین افتتاحیه بزرگترین رویداد فرهنگی انقلابی دانش آموزی استان هرمزگان 
با روایتگری دانش آموزان و با حضور حجت الاسلام والمسلمین غریب مسئول 
اتحادیه استان به همراه کادر اتحادیه، مدیرکل آموزش و پرورش استان، معاونین 
متوسطه دوم و پرورشی ناحیه یک بندرعباس در محل دبیرستان پسرانه فرهنگ 

برگزار شد.
حسین تاریخی دبیر کل اتحادیه انجمن های اسلامی دانش آموزان کشور که به 
صورت آنلاین در این مراسم حضور داشت، گفت: یکی از محوری ترین برنامه 
های ما در دهه فجر برگزاری مدرسه انقلاب است که در تمام شهرستانها و استان 

ها برای دانش آموزان متوسطه اول و دوم  بر پا می شود.

با سرمایه گذاری در زمینه فرهنگی سعی می کنند که  امروز دشمنان  افزود:  وی 
دانش آموزان را نسبت به انقلاب دچار شبهه کنند لذا این نمایشگاه ها برای مقابله 
با هجمه های دشمن در مدارس شکل گرفته است.  دبیرکل اتحادیه انجمن های 
اسلامی دانش آموزان کشور در ادامه، خلاقیت و جوشش در میان دانش آموزان 
را یکی  از دستاوردهای انقلاب دانست و تصریح کرد:  دانش آموزان پرچمداران 

توانمند و قدرتمند کشور هستند. 
تاریخی بیان داشت : استان هرمزگان یکی از مناطق استراتژیکی مهم کشور است 
و دانش آموزان با ورود به عرصه تمدن اسلامی در واقع پا در عرصه گفتمان سازی 
گذاشته اند و امیدواریم که با تکیه بر بیانیه گام دوم انقلاب بتوانند مسیر درست 

را ترسیم کنند.
در پایان این مراسم از دانش آموزان برگزیده در فعالیتهای انجمن های اسلامی 

دانش آموزان استان با اهدای جوایز نفیس تقدیر شد.

در ایام الله دهه فجر افتتاح شد؛
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بازار  با  اختصاصی  گوی  و  گفت  در  هرمزگان  نمونه  آفرین  کار  یک 
جنوب از موفقیت ها و تلاش خود برای معرفی صنایع دستی هرمزگان 
تاجر  و  دستی  صنایع  برتر  آفرین  کار  رهسپار  ناصر  گفت.  جهان  به 

صنایع دستی هرمزگان است که اکنون در ترکیه زندگی می کند. 
وی گفت: کار صنایع دستی را از سال 1371 با سرمایه صد هزار تومان 
آغاز کردم.استادم زنده یاد مادربزرگم بوده که استاد مسلم صنایع دستی 

حصیر بوده اند.
دستی  صنایع  تعاونی   1386 سال  در  اینکه  به  اشاره  با  رهسپار 
و  گسترش  برای  افزود:  است،  کرده  تاسیس  را  میناب  کار  هرمزان 

پیشرفت،ساماندهی کار خود و همچنین جمع آوری هنرمندان علاقمند 
خانگی  مشاغل  از  و  تاسیس  را  شرکت  این  میناب  دستی  صنایع  به 

صنایع دستی حمایت کردم.
 این کار آفرین موفق هرمزگان با تاکید بر اینکه هدفش ترویج صنایع 
اظهار  بوده،  جهان  نقاط  دیگر  به  میناب  ویژه  به  و  هرمزگان  دستی 
داشت: مهمترین هدفم جهانی کردن صنایع دستی هرمزگان است و 
تا اینجا کار بیشتر مسیر را طی کرده ام و از سال 2008 میلادی وارد 
نمایشگاه های بین المللی صنایع دستی خارج از کشور شدم و نخستین 
هرمزگانی بودم که در نمایشگاه کشورهای ایتالیا و چین و گرجستان و 

امارات و ترکیه و سلیمانیه عراق حضور داشتم.
چمدانی  بصورت  را  صادرات  میلادی   2006 سال  از  داد:  ادامه  وی 
بازار  دلیل  به  بعد  دو سال  آغاز کردم.  عربی  متحده  امارت  به کشور 
نابسامان ارز و نداشتن سرمایه کافی و نزدیک شدن به بازار اروپا به 
اولین و تنهاترین هرمزگانی در  از سال 2008 تاکنون  ترکیه رفتم و 

لیگ برتر صنایع دستی ترکیه هستم.

وی با بیان اینکه تا کنون در 48 نمایشگاه خارجی حضور داشته و  25 
لوح تقدیر کارآفرین برتر در داخل کشور کسب کرده است، ادامه داد: 
فعال ترین  و 138۹ شیراز،  تهران  در سال 1386  برتر کشور  هنرمند 
سال 13۹3،  در  کشور  برتر  کارآفرین  سال 13۹2،  در  کشور  هنرمند 
لوح  دریافت شش   13۹2 ،13۹0 ، استان در سال 38۹  برتر  هنرمند 

معتبر بین المللی از ایتالیا، چین، ترکیه شده ام.
سنتی  های  رودوزی  اینکه  بیان  با  کار  هرمزان  شرکت  عامل  مدیر 
هنرهای  اظهارداشت:  دارد،  جهان  در  ای  ویژه  طرفداران  هرمزگان 
دست زنان و مردان جنوب توانسته نظر 40 کشور را از جمله ترکیه، 
داشته  و مشتری های خاصی  به خود جلب  را  آمریکا لاتین  آمریکا، 

باشد
این کارآفرین نمونه هرمزگانی با بیان اینکه تنها لژیونر هرمزگانی در 
لیگ صنایع دستی ترکیه است از مسئولین توقع حمایت و توجه بیشتر 
و  گونه حمایت  بگویم هیچ  توانم  به  جرات می  کرد:  تصریح  داشته، 

تشویق از شخص و ارگانی شامل حالم  نشده است.
امیداورم روزی در صورت امکان  ازمن و امثال من حمایت شود چرا 

که دوره شعار دادن دیگر تمام شده است.

وی افزود: با دوستان  و همکاران خارجی زیادی در ارتباط هستم. آنها از 
حمایت های مسئولین کشورشان برخوردار هستند اما متاسفانه تاکنون 
حمایتی از مسئولان ندیدم و با لطف خدا و دعای خیر  مادرم، تلاش 

خستگی ناپذیر خود تا اینجا رسیده ام. 
را باعث تعطیلی کارگاه  اپیدمی کووید1۹ و قرنطینه خانگی  رهسپار، 
و نمایشگاه ها دانست و خاطرنشان کرد: عملا ما بیکار شدیم و زیان 
بسیاری بر ما وارد شد.  در این شرایط سخت متاسفانه هیچ ارگان و 
سازمانی از ما سراغی نگرفت و هیچ حمایتی نشده است و از آنجایی 
که من لژیونر لیگ کشور ترکیه هستم باید برای حضور در جشنواره ها 
هزینه های زیادی پرداخت کنم.که فشار زیادی به من وارد شد و 70 

درصد کارمان از بین رفت.
گفت:  دستی  صنایع  هنر  در  تجربیاتش  از  گو  و  گفت  پایان  در  وی 
پیشرفت خیره  در عرصه صنایع دستی  توانند  ما می  باهوش  جوانان 
کننده ای در سطح جهانی داشته  باشند اما باید سخت کوش، صبور و 
زیاد تلاش کنند. در عرصه این هنر زیبا نوآوری داشته و حافظ  اصالت 

صنایع دستی ما باشند.

هدفم جهانی کردن صنایع دستی هرمزگان است
گفتگو با یک كار آفرین نمونه؛ 

گفتگو        سال اول- شماره 181 بهمن ماه 1400- 7 فوریه 2022

فرشته دیناری
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رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان با تاکید بر اینکه 6 شهرستان 
حوزه  در  گفت:  هستند  کرونایی  قرمز  وضعیت  در  هرمزگان  استان 
از صنایع مستقر در  آمبولانس مجهز در سطح استان کمبود داریم و 

هرمزگان انتظار داریم در این حوزه کمک کنند.
دکتر حسین فرشیدی در جمع خبرنگاران ضمن تبریک ایام دهه فجر 
انقلاب اسلامی اظهار داشت: در فضای مجازی اطلاع رسانی درست 
و صحیح ارزشمند است و بر همین مبنا اصحاب رسانه نقش مهمی 

در این مورد دارند.
وی افزود: در طی یکی دو ماه اخیر آمار کرونا در سطح جهان در حال 
کاهش چشمگیری بود و آمار فوتی های جهان به زیر 5 هزار نفر رسید 
اما در هفته های اخیر مجدد متاسفانه آمار فوتی ها بالا رفته و امیکرون 

شیوع بالایی دارد.
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: باید از مردم کشور تشکر 
به  مردم  برای  زیادی  مشکلات  کرونا  اینکه  علیرغم  که  چرا  کنیم 
انجام  آنها و رعایت پروتکل های بهداشتی و  اما همکاری  وجود آورد 
واکسیناسیون در رده های بالای جهان قرار داریم و ۹6 درصد جمعیت 
کشور دوز دوم را تزریق کرده اند اما هنوز میزان قابل توجهی از دوز 

سوم تزریق نشده است.
را  دوز سوم  استان  مردم  در حال حاضر 33 درصد  کرد:  تصریح  وی 
تزریق کرده اند و اگر بتوانیم استقبالی که از دوز اول و دوم را تجربه 

کردیم از دوز سوم داشته باشیم به ایمنی بهتری می رسیم. 
وی ادامه داد: در پیک قبلی شرایط خوبی سپری نکردیم و در مدت 4 
ماه این پیک مهار و مدیریت و شرایط آبی بر استان حاکم شد، مردم 
با رعایت سه اصل استفاده از ماسک و گاهی اوقات حتی استفاده از 2 
ماسک، تزریق واکسن و کاهش حضور در تجمعات می توانیم در این 

پیک جدید نیز بیماری را کنترل کرده و به شرایط مطلوب برسیم.

داریم جلسات و  انتظار  دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت:  رئیس 
تجمعات حداقل تا یک ماه آینده انجام نشود تا بتوانیم از سرایت این 

سویه امیکرون جلوگیری کنیم،

با حضور در تجمعات  بالایی دارد و  این سویه سرایت پذیری بسیار   
امکان شیوع این بیماری وجود دارد.

جمله  از  هرمزگان  استان  شهرستان   6 متاسفانه  داد:  ادامه  وی 

بندرعباس، پارسیان، میناب، بستک، بندرلنگه و جاسک در حال حاضر 
در وضعیت قرمز هستند و چند شهرستان نیز در وضعیت نارنجی هستند 

که نشان می دهد اوضاع فعلی استان بحرانی است.
را  بازار  می شدیم  پیک  وارد  اگر  گذشته  ماه   6 در  ما  گفت:  فرشیدی 
تعطیل می کردیم اما در حال حاضر میزان واکسیناسیون در بازار استان 
به ۹۹ درصد رسیده و تنها استفاده از ماسک برای حضور در غرفه های 

فروشگاهی و مغازه ها الزامی است.
وی در ادامه به آخرین وضعیت بیمارستان 531 تختخوابی بندرعباس 
اشاره کرد و اظهار داشت: ما در حال حاضر در حوزه تخت بیمارستانی 
 531 بیمارستان  افتتاح  با  اما  هستیم  برخوردار  کم  استان  چند  جزو 
تختخوابی و 162 تختخوابی میناب می توانیم شرایط بهتری پیدا کنیم. 
رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان گفت: بیمارستان 531 تختخوابی 
به دلیل مشکلات مالی در سال ۹۹ مواجه شد و در این زمینه عقب 
ماندگی در اجرای پروژه داشتیم در سفر اخیر رئیس جمهور به استان 
یکی از پروژه های مورد تاکید ایشان تکمیل همین پروژه بود و قرار شد 
سازمان برنامه و بودجه نیز اعتباری برای تکمیل و جبران عقب ماندگی 

در اجرای طرح به دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان اختصاص دهد.
فرشیدی تصریح کرد: سال ۹۹ صنایع پای کار آمدند به حوزه درمانی 
استان کمک هایی داشتند، کل اعتباری که صنایع به ما کمک کردند 
چه به صورت نقدی و چه وسایل درمانی 24 میلیارد تومان بود و دولت 
و سازمان برنامه و بودجه نیز 350 میلیارد تومان برای کرونا به دانشگاه 

علوم پزشکی استان تخصیص دادند. 
وی با بیان اینکه سال 1400 ما در بحث کووید کمک قابل توجهی از 
صنایع دریافت نکردیم گفت: با توجه به اینکه ممکن است امیکرون ما 
را درگیر کند انتظار داریم خیران و صنایع پای کار بیایند و به دانشگاه 

علوم پزشکی استان کمک کنند.

رئیس دانشگاه علوم پزشکی هرمزگان:

خبــر        سال اول- شماره 181 بهمن ماه 1400- 7 فوریه 2022

صنایع هرمزگان به کمک حوزه سلامت بیایند

مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان از آغاز بکار چهلمین جشنواره فیلم فجر 
با رعایت پروتکل های بهداشتی خبر داد.

اسمعیل جهانگیری به مناسبت آغاز اکران فیلم های چهلمین جشنواره فیلم فجر 
در دو سینمای ستاره شهر و ستاره جنوب بندرعباس گفت: با توجه به شیوع بیماری 
کرونا و تغییر رنگ بندی شهر بندرعباس برای حفظ سلامت شهروندان و علاقه 

مندان اکران فیلم ها با پنجاه درصد ظرفیت سالن ها انجام می پذیرد.
وی افزود:برگزاری جشنواره فیلم فجر پس از دو سال شیوع کرونا فرصت مناسبی 

برای روحیه بخشی به جامعه و گسترش نشاط و شادابی عمومی می باشد.
مدیرکل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان عنوان کرد: در مجموع 18 فیلم بخش 

سودای سیمرغ  در سینماهای بندرعباس در سه سانس اکران می شود.
بررسی  و  نقد  نشست های  ها  فیلم  اکران  در حاشیه ی  کرد:  اضافه  جهانگیری 

برگزار و از طریق تلویزیون های اینترنتی بصورت زنده پخش می شود.
در  توانند  می  بندرعباس   در  فجر  فیلم  جشنواره  مخاطبان  است:  گفتنی 
https:// درگاه  سه  از  جشنواره  آثار  دیدن  جهت  فروشی  بلیط  آغاز   زمان 
cinematicket.org/-https://www.irantic.com/-https://
ir.gisheh۷/ بلیط های جشنواره را تهیه نموده و در زمان اعلام شده در سالن 
سینماهای منتخب جشنواره در بندرعباس فیلم های چهلمین دوره جشنواره فیلم 

فجر را با رعایت پروتکل های بهداشتی به تماشا بنشینند.
علف زار و ملاقات خصوصی پراستقبال ترین فیلم های دومین روز 

جشنواره فجر هرمزگان
دومین روز جشنواره فیلم فجر در بندرعباس همراه با استقبال مخاطبین از فیلم 

ملاقات خصوصی و علف زار بود.

در دومین روز از چهلمین جشنواره فیلم فجر که همزمان با تهران در بندر عباس 
نیز برگزار می گردد، فیلم های ملاقات خصوصی و علف زار سالن های سینما 

را پر کردند.
این جشنواره که در سالن سینما ستاره شهر و سالن سینما ستاره جنوب بندر عباس 
در حال برگزاری است در روز دوم  فیلمهای ملاقات خصوصی ، علف زار ،شهرک 

و ماهان اکران شد.
استقبال مردم از نخستین روز جشنواره فیلم فجر در بندر عباس

مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان: در نخستین روز جشنواره فیلم فجر 
در بندرعباس چهار فیلم اکران شد.

که  فجر  فیلم  جشنواره  چهلمین  از  روز  نخستین  در  گفت:  جهانگیری  اسمعیل 
برگزار می گردد، فیلم های جشنواره مورد  نیز  بندر عباس  با تهران در  همزمان 

استقبال گرم مخاطبین در روز  15 بهمن ماه قرار گرفت.
وی افزود: این جشنواره که در سالن سینما ستاره شهر و سالن سینما ستاره جنوب 
بندر عباس در حال برگزاری است در روز نخست میزبان فیلم های خائن کشی، 
لایه های دروغ ، دسته دختران و ضد برای  علاقه مندان به سینما و جشنواره فجر 
بودند که فیلم های خائن کشی و دسته دختران رکورد دار استقبال مخاطبین بودند.

دهه  مناسبت  به  اسلامی هرمزگان  ارشاد  و  فرهنگ  مدیر كل  پیام 
فجر پیروزی انقلاب اسلامی ایران

اسمعیل جهانگیری مدیر کل فرهنگ و ارشاد اسلامی هرمزگان آغاز دهه مبارک 
فجر و سالگرد پیروزی انقلاب اسلامی ایران با رهبری حضرت روح الله خمینی 
)ره( را به مردم شریف هرمزگان، خانواده شهداء، ایثارگران، جانبازان و رزمندگان 

تبریک گفت.
در متن این پیام امده است: انقلاب اسلامی یک حرکت مردمی برای استقرار نظام 
مقدس اسلامی و ترویج ارزش ها و هنجارهای معنوی بر اساس سیره و منش اهل 
بیت عصمت و طهارت بود که در راستای رهبری عالمانه ی امام خمینی )ره( به 

ثمر نشست و بر استیلای طاغوت و خفقان بر جامعه ایران پایان داد.
هم اکنون که چهل و سه سال از حیات پربرکت انقلاب اسلامی می گذرد در سایه 
ایرانی قدرتمند در  العالی ( شاهد  رهبری هوشمندانه ی امام خامنه ای )مد ظل 

منطقه و پیشرفت در دانش ، علم و فناوری و باثبات و امن هستیم.
دهه فجر یادآور رشادت ها و جانفشانی های کسانی است که در راه اعتلای اسلام 
به ویژه شهدای هشت سال دفاع مقدس ، شهدای  از مال و جان خود گذشتند 
مدافعان حرم به ویژه سردار شهید قاسم سلیمانی که امنیت و ثبات امروز ایران 

اسلامی حاصل ایثارگری و رشادت آنهاست.

جشنواره فیلم فجر در بندرعباس با رعایت پروتکل های بهداشتی آغاز بکار کرد
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سال اول- شماره١ - ١8 بهمن ماه ١4٠٠- 7 فوریه 2٠22

  صاحب امتیاز و مدیر مسوول: سیده سکینه محبی نودز

  آدرس: بندرعباس- بلوار امام خمینی- گلشهر شمالی رو به روی 12 
متری بهار ساختمان فجر گلشهر طبقه سوم- واحد ۳۴

 هفته نامه  الکترونیکی هرمزگان: بازار جنوب 

09179٥9٥۶9۳

اقدامات برجسته ی یک ساله   مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس ضمن تشریح 
جهادگران  دستاوردهای  درخشش  از  اسلامی  انقلاب  فجر  مبارک  دهه  در  شرکت  این 
ابرپالایشگاه میعانات گازی جهان در راستای پشتیبانی ها و مانع زدایی ها برای رونق تولید 

خبر داد.
به گزارش روابط عمومی و امور بین الملل شرکت نفت ستاره خلیج فارس،«محمدعلی« 
دادور ضمن گرامیداشت یاد و خاطره بنیان گذار انقلاب اسلامی حضرت امام خمینی )ره( 
و شهدای جلیل القدر ایران اسلامی با تبریک به مناسبت فرارسیدن بهار پیروزی انقلاب 
و دهه مبارک فجر، اظهار کرد: دهه مبارک فجر ایام الله است و مصداق بارز آیه شریفه 
در  نظام سلطه  مداخله  و  استبداد  پایان  یادآور  که  روزهایی  است،  عَشْرٍ«  وَلیََالٍ  »وَالفَْجْرِ 
کشوری است که مردم آن در راه استقلال و آزادی با تلاش و جهاد فراگیر به رغم همه 

موانع و کارشکنی ها، تحقق عملی آن را به جهانیان اثبات کردند.
پی  در  مختلف  شیوه های  به  اسلامی همچنان  نظام جمهوری  بدخواهان  داد:  ادامه  وی 
ممانعت از تحقق اهداف نظام، بالندگی و پیشرفت کشور هستند و تحریم های اقتصادی 

ظالمانه نمونه بارزی از این بدخواهی ها از جانب نظام سلطه است.
دادور افزود: در این شرایط پرسنل شرکت نفت ستاره خلیج فارس که همواره با مجاهدت و 
تلاش در پی استقلال و خودکفایی ایران اسلامی در تأمین فرآورده های استراتژیک سبد 
سوخت کشور بوده اند به مانند گذشته با پشتکار و درک وظیفه ی خطیر خود در حفاظت 
از امنیت سبد انرژی کشور اقدامات سترگ دیگری را رقم زدند تا ایران اسلامی همچنان 

علاوه بر خودکفایی در بازارهای صادراتی نیز بدرخشد.
* درخشش در بازارهای شرق آسیا

وی عنوان کرد: حفظ موقعیت استراتژیک شرکت، رشد و گسترش فعالیت های صادراتی 
در سطح بازار رقابتی موجود با مذاکره و تقویت کانال های بازاریابی برای ورود به بازارهای 
شرق آسیا و ایجاد فرصت جذب مشتریان جدید، تأثیر به سزایی در تسهیل روند ارزآوری 
به میهن اسلامی مان و به دنبال آن دستیابی به اهداف ارزشمند شرکت نفت ستاره خلیج 

فارس داشته است.
میعانات  ابرپالایشگاه  مؤثر  نقش  به  اشاره  با  خلیج فارس  ستاره  نفت  شرکت  مدیرعامل 
اشاره  انرژی  بورس  بین الملل  رینگ  در  ویژه  فرآورده های  قیمت  تعیین  در  گازی جهان 
کرد و اضافه کرد: شرکت نفت ستاره خلیج فارس به سبب مقیاس تولید و تنوع فرآورده، 
نقشی تعیین کننده در بازار دارد و در مدت اخیر به سبب حجم تولید، با توان و عملکرد 
خوب کارگروه ویژه قیمت گذاری فرآورده و به کارگیری از الگوریتم های نوین جهانی برای 
به عرضه دو  بازار هدف، موفق  برنامه ریزی مدون و تحلیل و رصد  پیش بینی قیمت ها، 

فرآورده ویژه در رینگ بین الملل این بازار انرژی شده است.
وی ادامه داد: این دستاورد را مدیون تلاش تمامی همکارانمان در پالایشگاه میعانات گازی 
ستاره خلیج فارس در راستای تقویت ورود به بازارهای بزرگ بین المللی، افزایش مارجین 
تمام ظرفیت های  از  استفاده  ایرانی در دوران تحریم های ظالمانه و  فرآورده های  فروش 
صادراتی کشور هستیم که علی رغم تمامی فشارهای جهانی، با حداکثر بهره گیری از توان، 

تخصص و تعهد خود توانسته اند به آن دست پیدا کنند.
* اجرای موفقیت  آمیز فاز دوم طرح افزایش ظرفیت پالایشگاه

و  گام ها  جمله  از  را  پالایشگاه  ظرفیت  افزایش  طرح  دوم  فاز  موفقیت آمیز  اجرای  دادور 
دستاوردهای ارزشمند امسال برشمرد و افزود: استمرار تولید در این پالایشگاه و نیاز کشور 
به استحصال حداکثری گاز از میدان  مشترک پارس جنوبی و همچنین تأمین امنیت سبد 
بر توان فنی و  با تکیه  سوخت، امری حیاتی در صنعت نفت کشور به شمار می رود که 
کارگروهی جوانان متخصص ایرانی در بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان در طی 

سال جاری رقم خورد.
خلیج فارس، طرحی  ستاره  پالایشگاه  در  کلیدی  پروژه  این  اجرای  در  اینکه  بیان  با  وی 
مبتکرانه برای نخستین مرتبه در صنعت نفت کشور صورت گرفت، خاطرنشان کرد: در 
راستای تعهد به استمرار عملیات تولید اجرای تعمیرات اساسی بر روی کوره های واحدهای 
تقطیر بدون از سرویس خارج شدن واحدهای عملیاتی در راستای پیشگیری از زیان های 

حاصل از توقف تولید نیز صورت گرفت.
* حفظ سرمایه های ملی

مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس از دیگر دستاوردهای این طرح عظیم به کاهش 
ضایعات و مشعل سوزی در راستای حفظ سرمایه های ملی اشاره کرد و گفت: با اجرای 
این طرح، ظرفیت پالایشی ستاره خلیج فارس به 455 هزار بشکه در روز رسید که نسبت 
به طراحی اولیه افزایش ۹5 هزار بشکه ای ظرفیت را شاهد هستیم که این دستاورد منجر 

به افزایش بهره وری و سودآوری بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان شده است.
* اجرای پروژه ها با تکیه بر توان داخلی

وی در ادامه بیان کرد: هم اکنون اجرای پروژه های مختلف در راستای بهبود فرآیندها در 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس در جریان است که می تواند به پشتیبانی از تولید و مانع زدایی 

در ذخیره سازی و انتقال فرآورده  کمک شایانی کند.
دادور تصریح کرد: در اجرای پروژه ها هدف گذاری ما در این راستا بوده است که با تکیه  
بر دانش بومی و القای خودباوری در تولیدکنندگان ایرانی با همکاری شرکت های توانمند 

داخلی و طرح های در دست اقدام را پیش بری کنیم.
* رفع آسیب دیدگی خط لوله انتقال میعانات گازی

وی در ادامه با بیان اینکه در بارندگی های هفته های گذشته در استان و ورود سیلاب به 
مسیر خط لوله انتقال میعانات گازی پالایشگاه ستاره خلیج فارس با توجه به فشار وارده 
این خط دچار آسیب دیدگی شد، ابراز کرد: قرارگیری لوله ها در مسیر سیلاب، عملیات رفع 
آسیب دیدگی را با دشواری های فراوانی رو به رو کرده بود و متخصصان شرکت نفت ستاره 
خلیج فارس با اقدامات جهادی بی وقفه در چندین شبانه روز عملیات اتصال این خط لوله 
را اجرایی کردند تا دریافت میعانات گازی از میدان مشترک پارس جنوبی از سرگیری شود.
مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس اظهار کرد: با وجود این شرایط عملیات تولید 
پالایشگاه ستاره خلیج فارس لحظه ای با وقفه رو به رو نشد و روزانه بالغ بر 43 میلیون 

لیتر بنزین تولیدی خود را به شرکت ملی پالایش و پخش فرآورده های نفتی تحویل داد.
از میدان مشترک  از وظایف پالایشگاه ستاره خلیج فارس را برداشت صیانتی  وی یکی 
گازی پارس جنوبی تصریح کرد و خاطرنشان کرد: در این مدت یک کشتی میعانات گازی 
را از مخازن این میادین بارگیری کردند و با هماهنگی و برنامه ریزی های صورت گرفته با 
مدیریت نظارت بر تولید و امور بین الملل وزارت نفت، برداشت میعانات گازی را در سطح 
مطلوب حفظ کردیم تا فشار گاز طبیعی در کشور با توجه به فصل زمستان و نیاز هم وطنان 

با افت مواجه نشود.
* توجه به توسعه ی پایدار

دادور افزود: شرکت نفت ستاره خلیج فارس هم راستا با اهداف عالی نظام همواره تلاش 
داشته است تا وظایف خود را به عنوان بزرگ ترین پالایشگاه میعانات گازی جهان در قبال 
پایدار  توسعه ی  تحقق  در  را  خود  تلاش  افزود:  کند،  ایفا  هرمزگان  مردم  به ویژه  جامعه 
اجرایی کرده ایم و امیدواریم این اقدامات به افزایش رضایت عمومی، بالا رفتن سرمایه های 

اجتماعي و کیفی سازی خدمات ارائه شده به مردم ایران و دریادلان هرمزگانی بیانجامد.
* ساخت منازل مسکونی مناطق زلزله  زده

مدیرعامل شرکت نفت ستاره خلیج فارس به تشریح اقدامات این شرکت در راستای ایفای 
مسئولیت های اجتماعی پرداخت و عنوان کرد: پس از وقوع زلزله های مهیب اخیر در شهر 
فین، از ساعات اولیه وقوع زمین لرزه با هماهنگی و طبق نیازسنجی صورت گرفته از سوی 
ستاد مدیریت بحران استان هرمزگان امدادرسانی به ساکنان این مناطق را آغاز کردیم و 
با اعزام انواع ماشین آلات سبک، سنگین و راه سازی و ارائه خدمات امدادی و پشتیبانی به 
ساکنان نواحی زلزله زده پس از آواربرداری ها، ساخت ضرب العجل واحدهای مسکونی در 

روستاهای گیشان غربی و زرتو را اجرایی کردیم که روند آن از پیشرفت قابل توجه ای در 
این مدت برخوردار بوده است.

وی در تشریح دیگر اقدامات در زمینه ایفای مسئولیت های اجتماعی اضافه کرد: ادامه ی 
تخت   240 از  بیش  اهدای  خلیج فارس،  ستاره  نفت  تختخوابی   264 بیمارستان  ساخت 
بیمارستانی، 10 تخت ICU، 10 دستگاه مانیتور علائم حیاتی بیمار، 16 دستگاه ساکشن 
مرکز  بزرگ ترین  راه اندازی  هرمزگان،  درمان  شبکه ی  به  بلادگاز  دستگاه  دو  و  جراحی 
فرهنگیان  درمانگاه  تجهیز  و  بازسازی  بندرعباس،  در شهر  واکسیناسیون کرونا  تجمیعی 
بندرعباس و کاهش بار مراجعات بر شبکه درمانی شهر بندرعباس با ایجاد مرکز تخصصی 

درمان پالایشگاه از جمله دیگر اقدامات مهم در این حوزه به شمار می رود.
در  کشور  ساحلی  والیبال  برتر  لیگ  نهایی  مرحله  برگزاری  از  حمایت  داد:  ادامه  دادور 
در  مشارکت  هرمزگان،  تئاتر  جشنواره  سومین  و  سی  برگزاری  از  حمایت  بندرعباس، 
اجرای طرح پیک سایی شبکه برق بندرعباس، تأمین برق و آب موردنیاز آب شیرین کن 
یک میلیون مترمکعبی بندرعباس و ده ها اقدام دیگر نشان از جدیت شرکت نفت ستاره 

خلیج فارس در ایجاد توسعه ی پایدار در جنوب کشور و نگاه ویژه به جوامع محلی است.
* حفاظت از محیط زیست

دادور شرکت نفت ستاره خلیج فارس را پیشگام در حفظ محیط زیست خواند و افزود: یکی 
از مهم ترین سنجش هایی که صنایع نفتی در دوران اخیر در دستور کار خود دارند مدیریت 
مسئولیت های  با  اقتصادی  مسئولیت های  همگرایی  مفهوم  به  سبز  مدیریت  است.  سبز 

زیست محیطی است که این رویکرد در چند بعد قابل اندازه گیری و کنترل است.
وی ادامه داد: حوزه هایی مانند انرژی، آب، تجهیزات اداری، حمل ونقل، پسماند، مواد اولیه 
و ... همواره در شرکت نفت ستاره خلیج فارس پایش و بهینه سازی می شوند و با تکیه بر 
رویکرد مدیریت سبز با مصرف بهینه منابع و کاهش حداکثری آلودگی ها امسال نیز موفق 

به اخذ گواهی مدیریت سبز شدیم.
* تمركز كامل منابع مالی در استان هرمزگان

از  بسیاری  با  ما  در حال حاضر  اینکه  بیان  با  خلیج فارس  ستاره  نفت  مدیرعامل شرکت 
بانک های استان هرمزگان همکاری نزدیک و مراودات قابل توجهی داریم، اضافه کرد: 
این پالایشگاه با اتکا به توان نیروهای متخصص و مهندسان ماهر داخلی توانسته است 
علاوه بر ایفای نقش عظیم خود در صادرات انواع فرآورده های نفتی، با تمرکز کامل منابع 

مالی خود در استان هرمزگان، الگوی بی نظیری برای سایر صنایع فعال در استان باشد.
استان  به  مالیاتی شرکت نفت ستاره خلیج فارس  پرونده  انتقال  به  اشاره  با  پایان  وی در 
عنوان  به  خلیج فارس  ستاره  نفت  شرکت  کرد:  اظهار   ،1400 سال  ابتدای  از  هرمزگان 
میلیارد  از 15/8 هزار  بیش  تاکنون  ابتدای سال  از  اقتصادی هرمزگان  بنگاه  بزرگ ترین 
ریال مالیات و عوارض بر ارزش افزوده به مجموع وصولی های مالیاتی استان افزوده و عملًا 

به صورت غیرمستقیم منابع بسیاری را در اختیار توسعه و آبادانی استان قرار داده است.

درخشش دستاوردهای جهادگران پالایشگاه ستاره خلیج فارس 
در صنعت نفت کشور


